

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

### **REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED**

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 305373946  
Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務  
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade  
Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after  
Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :  
Mark:



[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、地址 :  
Applicant's Name, Address: American Petroleum Institute  
200 Massachusetts Avenue, NW  
Washington, D.C. 20001  
UNITED STATES OF AMERICA

[740/ 註冊申請人的送達地址 :  
750] Applicant's Address for Service: VIVIEN CHAN & CO  
32/F, Harbour Centre,  
25 Harbour Road, Wanchai,  
HONG KONG

[571] 商標描述 :  
Mark Description: N/A

[511] 類別編號 :  
Class No.: 9, 16, 35, 41, 42

[442] 公布獲接納註冊申請日期 :  
Date of Publication of  
Acceptance for Registration: 30-09-2020

申請人擬修訂類別 35, 41, 42 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35, 41, 42 to read as follows:

類別 Class 35

Association services, namely, promotion of the interests, general development, and improvement of the petroleum industry by promoting the development and dissemination of petroleum technology, distributing of information regarding legislation and of information about and of interest to the petroleum industry, appearing before private and governmental bodies, and promoting foreign and interstate trade in American petroleum industry products; providing an on-line information and databases featuring business and trade information concerning the petroleum, petrochemical, and energy industries; none of the aforesaid services including services relating to coal, coal data or coal price indices.

類別 Class 41

Educational services, namely, conducting training classes, seminars and conferences concerning the petroleum industry; organizing educational events in the nature of public educational campaigns to raise awareness of public policy issues relating to energy and the petroleum industry; none of the aforesaid services including services relating to coal, coal data or coal price indices.

類別 Class 42

Providing quality and safety assurance services in the field of engine oils, diesel exhaust fluids, petroleum products, pipes, valves, pumps, petroleum drilling products, and petroleum refining products; development of voluntary standards for the petroleum

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務  
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade  
Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after  
Particulars of the Applications have been Published

industry; providing online technology and scientific information concerning the petroleum, petrochemical, and energy industries; none of the aforesaid services including services relating to coal and coal data.

[210] 商標申請編號 : 305345352

Application No.:

[540] 商標 :

Mark:



[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、地址 : 紛美包裝 (山東) 有限公司 (Greatview Aseptic  
Applicant's Name, Address: Packaging (Shandong) Co., Ltd.)

中國

山東省高唐縣

官道街北首

[740/ 註冊申請人的送達地址 :

范紀羅江律師行

750] Applicant's Address for Service:

香港

灣仔港灣道 6-8 號

瑞安中心 23 樓

[571] 商標描述 :

不適用

Mark Description:

[511] 類別編號 :

32

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期 :

21-08-2020

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 32 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 32 to read as follows:

類別 Class 32

水 (飲料); 鋰鹽礦水; 礦泉水 (飲料); 蘇打水; 無酒精飲料; 山泉水; 純淨水 (飲料); 製作飲料用無酒精配料; 佐餐飲用水; 氣泡水; 果汁; 咖啡味非酒精飲料; 蔬菜汁 (飲料); 果昔

[210] 商標申請編號 :

305339214

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務  
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade  
Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after  
Particulars of the Applications have been Published

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

# Elix

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:

Applicant's Name, Address:

紛美包裝(山東)有限公司(Greatview Aseptic  
Packaging (Shandong) Co., Ltd.)

中國

山東省高唐縣

官道街北首

[740/ 註冊申請人的送達地址:

750] Applicant's Address for Service:

范紀羅江律師行

香港

灣仔港灣道 6-8 號

瑞安中心 23 樓

[571] 商標描述:

Mark Description:

不適用

[511] 類別編號:

Class No.:

32

[442] 公布獲接納註冊申請日期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

21-08-2020

申請人擬修訂類別 32 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 32 to read as follows:

類別 Class 32

水(飲料); 鋰鹽礦水; 礦泉水(飲料); 蘇打水; 無酒精飲料; 山泉水; 純淨水(飲料); 製作飲料用無酒精配  
料; 佐餐飲用水; 氣泡水

[210] 商標申請編號:

Application No.:

305482855

[540] 商標:

Mark:

# KIRIN

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: Kirin Holdings Kabushiki Kaisha (Kirin Holdings Company, Limited)  
Applicant's Name, Address: 10-2, Nakano 4-Chome,  
Nakano-Ku, Tokyo,  
JAPAN
- [740/ 註冊申請人的送達地址: VIVIEN CHAN & CO  
750] Applicant's Address for Service: 32/F, Harbour Centre,  
25 Harbour Road, Wanchai,  
HONG KONG
- [571] 商標描述: N/A  
Mark Description:
- [511] 類別編號: 29,32  
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 08-01-2021  
Date of Publication of  
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 29 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 29 to read as follows:

類別 Class 29

Edible oils and fats; milk products excluding cheese, cheese products, butter and margarine; milk beverages, milk predominating; lactic acid drinks; lactic acid bacteria drinks; drinking yogurts; curd; cream [dairy products]; yogurt; powdered milk [not for babies]; condensed milk; protein milk; meats for human consumption (fresh, chilled or frozen); eggs; frozen vegetables; frozen fruits; processed meat products; charcuterie; meat extracts; gelatine for food; processed vegetables and fruits; tomato juice for cooking; dried vegetables; vegetable juices for cooking; dried fruits; tomato puree; weed extracts for food; jams; peanut butter; marmalade; abura-age (fried tofu pieces); kohri-dofu (freeze-dried tofu pieces); konnyaku (jelly made from devils' tongue root); soya milk (milk substitute); tofu; natto (fermented soybeans); white of eggs; yolk of eggs; powdered eggs; processed eggs; soups; preparations for making soups; bouillon; preparations for making bouillon; bouillon concentrates; broth; broth concentrates; vegetable soup preparations; curry, stew and soup mixes; ochazuke-nori (dried flakes of laver for sprinkling on rice in hot water); furi-kake (seasoned powder for sprinkling on rice); side-dish made of fermented soybean (name-mono); raw pulses; protein for human consumption; albumen for food; casein for food; hydrolyzed protein used as a food additive or food filler

---

---